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OŚWIADCZENIE POSEŁ ANNY ZALEWSKIEJ I POSŁA ANDRZEJA DĄBROWSKIEGO W SPRAWIE
PROTESTÓW NA DRODZE KRAJOWEJ NR 8

 
W dniu wczorajszym w 9. miejscowościach położonych na trasie Wrocław – Kudowa Zdrój rozpoczęła

się  fala  protestów,  których  głównym  celem  jest  zainicjowanie  debaty  w  sprawie  pilnej  budowy  Drogi
Ekspresowej S5/S8 z Wrocławia do przejścia granicznego w Boboszowie, a także przyspieszenie modernizacji
pozostałej części DK8 z Kłodzka do Kudowy-Zdroju.

Należy  w  tym  miejscu  przypomnieć,  że  inwestycja  budowy  drogi  ekspresowej,  łączącej
Wrocław z granicą czeską, nie znalazła się w rządowym planie rozbudowy dróg i autostrad na  lata
2014-2020. Okazało się bowiem, że obecny  rząd PO-PSL w 2010 roku usunął ten odcinek z planów
inwestycyjnych,  pomimo  tego,  iż  wcześniej  rząd  Prawa  i  Sprawiedliwości  w  dokumentach
programowych  nadał  mu  wysoki  priorytet  wykonalności.

Z tego powodu dziwi nas reakcja niektórych polityków Platformy Obywatelskiej z okręgu wałbrzyskiego,
którzy pozornie wsparli grupę protestujących, pomijając przy tym niezaprzeczalny fakt zaniechania realizacji
tej inwestycji przez przedstawicieli ich ugrupowania. Czy nie jest to przejawem politycznej hipokryzji i próbą
upolitycznienia społecznego protestu?

Ze względu na trwające posiedzenie Sejmu RP nie mogliśmy osobiście uczestniczyć w blokadzie „drogi
śmierci”,  ale  w pełni  solidaryzujemy się  ze wszystkimi  protestującymi.  Uważamy,  że należy niezwłocznie
przywrócić inwestycję budowy drogi ekspresowej  do rządowego planu rozbudowy dróg i autostrad na lata
2014-2020.  DK8  jest  jedną  z  najbardziej  niebezpiecznych  dróg  w  kraju,  dlatego  apelujemy  o  jej  pilną
modernizację - "za dużo nas tu ginie!"
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